

D007SP SERIES

FEATURES

銀箭牌



You Tube



YOUKU

SIRUBA

D007SP SERIES FEATURES

D007SP

四针六线曲臂式并缝机
4 Needle 6 Thread
Feed-off-the-arm Flatseamer



D007SP为全新的进阶款，专为贴身衣物与机能型运动衣的叠并缝所设计，提供即强韧又柔和的车缝效果。

All new D007SP realizes the strong and delicate sewing quality for intimate fit wear and high-end sportswear's flat-seaming.

D007SXP

四针六线曲臂式并缝机附外拨式针距调整拨杆
4 Needle 6 Thread Feed-off-the-arm
Flatseamer Interlock Sewing Machine
with Stitch-length Adjustment Lever



高林股份有限公司
KAULIN MFG. CO., LTD.

由於对产品的改良及更新，本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知！
The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.

C.S2023-34. AUG. 2023

SIRUBA

特点 FEATURES



D007SP

线道采精密陶瓷设计, 使过线收线更加顺畅, 线迹更均匀稳定, 有效提升车缝效果。
The ceramic precision design of the line that makes the winding line is smooth. Stitches are better stable and average, and the sewing effect is effectively improved.

驱动马达与机体结合采一体成形设计, 避免组装误差, 有效降低车体振动。
The driving motor is combined with the sewing machine to form a single machine. Design to avoid assembly errors and effectively reduce sewing machine vibration.

针座部位改采全包覆一体式设计, 杜绝漏油的可能性。
The needle seat is changed to a fully covered and integrated design to prevent the possibility of oil leakage.



D007SXP

延续D007SP之特点, 外加外拨式针距调整拨杆设计, 可轻易调整各式差动量, 满足各种布类所需之车缝品质。

D007SP features with the new design stitch-length adjustment lever for easy adjustment on the differential range, ensuring consistent stitch quality on different types of fabrics.



配件 DEVICE

AW1 外接空压式吸屑组 *需外接空压机
External compressor type waste suction set
*for compressor compatible

AW2 吸风马达式吸屑组
Suction motor type waste suction set

AW7 外接空压式吸屑组 *需外接空压机(搭配AK)
External compressor type waste suction set
*for compressor compatible (for AK)

AK 电眼气动切线组
Sensor controlled pneumatic type chain cutter

LFA 电动式直向送带装置(搭配T1)
Electric Type Upper Tape Feeding Device (for T1)

LF290 抖带轮(搭配LFA)
Untangle Wheel (for LFA)



规格 SPECIFICATIONS

D007SP/SXP	针距 mm	针号 mm	送布 mm	送布 mm	送布 mm	送布 mm	送布 mm	送布 mm
D007SP/SXP-4③-01	4	6	4.8/5.2/6.0	1.6 2.5	1:0.7 1:1.5	8	FL X 118GCS (4 PCS) FLG - 1 (1 PC)	4200
D007SP/SXP-4③-02	4	6	4.8/5.2/6.0			6		
D007SP/SXP-4③-02R	4	6	4.8/5.2/6.0			6		
D007SP/SXP-4③-02H	4	6	5.2/6.0			6		
D007SP/SXP-4③-01-S	4	6	5.2/6.0			8		
D007SP/SXP-4③-02-S	4	6	5.2/6.0			6		
D007SP/SXP-4③-02-T1	4	6	4.8/5.2/6.0			6		
D007SP/SXP-4③-01-T2	4	6	5.2/6.0			8		
D007SP/SXP-4③-02-T2	4	6	5.2/6.0			6		

Remarks :

FLG - 1 为假针规格, 避免车缝薄软面料之缝份起皱。

FLG - 1 is a retainer for seaming light / soft materials without seam wrinkling.

Model	Trimming	Cross-section	Fabric Weight		
			Light	Medium	Heavy
D007SP/SXP-4 ③-01					
D007SP/SXP-4 ③-02					
D007SP/SXP-4 ③-02R					
D007SP/SXP-4 ③-02H					
D007SP/SXP-4 ③-01-S					
D007SP/SXP-4 ③-02-S					
D007SP/SXP-4 ③-02-T1					
D007SP/SXP-4 ③-01-T2					
D007SP/SXP-4 ③-02-T2					